
此为证书 CN24/00 007884 译本 

下述组织 

梅里埃（苏州）生物制品有限公司 

统一社会信用代码：91 320505MA1Y6YBW71 

注册地址：苏州高新区建林路 409号 

经营地址：中国江苏省苏州高新区建林路 409 号 

的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 14001:2015 
所涉及的活动范围覆盖 

微生物培养瓶的生产 

该证书的有效期自 2024年 12月 12日至 2027年 12月 11日并须经过符合要求的监督审核保持有效

版本号 1．初始注册日期 2024年 12月 12日 

i 

乙．Mora句 

签署 
Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmoi-e Business Park, Ellosmere Port, Cheshire, C1165 3EN, I爪 

t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

咖5 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本．木文件根据Terms and Conditions I SGS 

中认证服务通用条欲的要求颁发．提请注惫其中己包含的责任范困．赔偿和司法管辖事项。木文件受s超；s版权保护．任何未经授

权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 
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Certificate CN24100007884 

The management system of 

bioMerieux (Suzhou) Biotech Co., Ltd. 

Unified Social Credit Code: 91320505MA1Y6YBW71 
Business Registration Address: No. 409, Jianlin Road, Suzhou New District 
Business Operation Address: No. 409, Jianlin Road, Suzhou New District, Jiangsu Province, P.R. 
China 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 14001 :2015 
For the following activities 

Manufacture of Blood Culture Bottles 

This certificate is valid from 12 December 2024 until 11 December 2027 and remains valid su切ect to satisfactory 
surveillance audits. 
Issue 1. Certified since 12 December 2024 

乙．对o r次们 

Authorised by 
Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere P0氏 Cheshire, CH65 3E从 UK 
t+44 (0)151 350-6666 -www.sgs.com  

0005 

Th document aufenbc ebconic erirficale x Chest'  busriess purposes rise on
document is issued by the Con any su ect b SGS General Conddioris otcertitcabon
relenssikabon JUnS(CI)OflaI ctouses contoj,ed therel,,  The document b cop ght 

悴Printed verses of the e4econic certificate are permitted and wdl be considered as a copy. The 
serv'es ava皿doto cm Ternm arcS Cordbuns I SGS. Atleninn is drawn to Ire bnitainn of t日bi吻． 

protected and a昨unautro血“alterainn. forgery or巨to'允abon of the content or 娜rpeaance of 

仇to document is‘月、towJL 
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Certificate 0N24100007885 

The management system of 

bioMerleux (Suzhou) Biotech Co., Ltd. 

Unified Social Credit Code: 91320505MA1Y6YBW71 
Business Registration Address: No. 409, Jianlin Road, Suzhou New District 
Business Operation Address: No. 409, Jianhin Road, Suzhou New District, Jiangsu Province, 只R. 
Chma 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 45001 :2018 

For the 亿hlowing activities 

Manufacture of Blood Culture Bottles 

This certificate is valid from 12 December 2024 until 11 December 2027 and remains valid subject to satisfactory 
surveillance audits. 
Issue 1. Certified since 12 December 2024 

乙．MoKoi 

Authorised 勿 

Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere P0氏 Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com  

幽5 

Th6 document is en autrenc e地conx curbficate 扮Client' buasress purposes use ci你Printed vessimi of re etecbonic certthcate are perrrutted end wil be consdered as a copy.~ Ttis 
document is issued by re Corripany subject幻 SGS General Condoons of certihcabon services aveilal on Terms and Condoonsi SGS. Amen吵 is dra丫 in协 Ire“叮 ration otimtai叭 
indenaidoabon arid Jrssdictionat c"uses contaired巾“．盯．刀irs document is copy 勺hi声otec"d and any unauuronzeo airier创幻n, To心ey or raismscanon or u拍 conesni or appearance or 
th' document Is untawfut, 
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此为证书 CN24/00007885 译本 

下述组织 

梅里埃（苏州）生物制品有限公司 

统一社会信用代码：91320505M人1Y6YBW7 1 

注册地址：苏州高新区建林路 409号 

经营地址：中国江苏省苏州高新区建林路 409 号 

的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

ISO 45001:2018 
所涉及的活动范围援盖 

微生物培养瓶的生产 

该证书的有效期自 2024 年 12 月12日至 2027 年 12月11日并须经过符合要求的监督市核保持有效
版本号 1．初始注册日期 2024年 12 月12日 

乙．44ot-oi 

签署 
Liz Moran 
Business Manager 
SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port. Cheshire, H65 3E从 UK 
t +44(0151 350-6666 ～ ・・，.sgs. corn 

0005 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本。本文件根据丁erms and Conditions I SGS 

中认证服务通用条欺的耍求颁发．提请注意其中己包含的资任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护，任何未经授

权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 
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